
PRODUCT OVERVIEW
You can use this item with iPad®, iPhone®, iPod® devices and many types of 
smartphones to stream music. In order to get the best results when using this 
device, please read this manual first before using. To prevent the danger of 
fire and electric shock, please keep away from water. 

PAIRING
1.	 Make sure your Bluetooth® audio source is held within 10 metres of 
	 your speaker.
2.	 Long press the “Power ON/OFF” button to turn the speaker on. The 
	 blue LED will blink, this means the speaker is searching for paired  
	 Bluetooth® devices.
3.	 Enable your Bluetooth® device, and make sure it is in searching mode.
4.	 Select “HR Icon” from the list of discovered Bluetooth® devices on your 
	 mobile phone. Once paired, the blue LED will stop blinking.
5.	 You can now listen to your music. If there is a phone call, the music will  
	 stop until you hang up the phone.
6.	 Adjust the volume by pressing the “Volume -” and “Volume +” buttons.
7.	 To turn the speaker off, press the “Power ON/OFF” button.

Tip: The next time you switch the speaker ON, it will connect 
automatically as long as your Bluetooth® function is switched ON on your 
audio device.
When you disconnect the speaker while paired, the blue LED will blink and 
the speaker has entered into pairing mode. If there is no device paired within 
5 minutes the LED will turn OFF.

sound mode
You can select different sound modes by pressing the “Sound Mode” button.

mode led
Normal OFF

3D Surround Green

Mega bass Orange

PAIRING BY ONE-TOUCH CONNECTION WITH NFC
1.	 Enable the NFC function on your device.
2.	 Use your NFC-enabled device and touch the logo on the speaker.
3.	 Confirm the NFC connection on your device, this will vary depending on  
	 your device. Check your device manual for compatibility. 
4.	 After the device is paired, the blue LED will stop blinking.

CHARGING
This speaker has a built-in recharageable Li-lon battery. Fully charge the 
speaker before first use. Charge the speaker as follows:
1.	 Connect one end of the included USB charging cable to the micro USB  
	 jack on the speaker, then plug the other end of the USB cable into a  
	 suitable port on your computer or 5V/1A power adapter (sold separately).
2.	 The orange LED will turn on. When the battery is full, the orange LED will 
	 turn off. 
3.	 It will take approximately 4 hours to fully charge the speaker by PC USB port.

Tip: When battery is low the speaker will enter into power save mode. 
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Charge complete LED turns off

LINE-IN
1.	 Use the supplied 3.5mm cable to connect the speaker directly with  
	 your device.
2.	 Press the “INPUT” button till the INPUT LED turns orange.

PC-IN	 	
1.	 Use the supplied USB cable to connect the speaker directly with your PC.
2. 	 Press the “INPUT” button till the INPUT LED turns to purple colour.

TO PLAY MUSIC FROM YOUR PC OR LAPTOP
After pairing the device to your PC or laptop, right-click on the speaker icon 
on the lower right hand corner of the task bar, select “Playback devices”. 
Under the “Playback” tab, the paired device will show within the list. To 
connect, click on the device to set as the default device.

TECHNICAL SPECIFICATIONS
Carrier frequency:		  Bluetooth®

Battery capacity:		  7.4V, 1600mAh
Frequency response:		  50Hz-20KHz (±6dB)
Operation distance:		  Up to 10 metres (33 ft.)





VUE D’ENSEMBLE DU PRODUIT
Vous pouvez utiliser ce produit avec des appareils tels qu’un iPadMD, iPhoneMD, 
iPodMD et de nombreux types de téléphones intelligents pour diffuser la 
musique. Afin d’obtenir les meilleurs résultats lorsque vous utilisez ces 
appareils, veuillez lire en premier ce manuel avant d’utiliser le haut-parleur. 
Afin d’éviter tout risque d’incendie et de choc électrique, veuillez tenir 
éloigné de l’eau. 

APPARIEMENT
1.	 Assurez-vous que votre source audio Bluetooth® se trouve dans un rayon 

de 10 mètres de votre haut-parleur.
2.	 Maintenez appuyé sur le « bouton MARCHE/ARRÊT » pour mettre le 

haut-parleur en marche. Le témoin à DEL bleu clignotera, pour indiquer 
que le haut-parleur effectue la recherche d’appareils Bluetooth® appariés.

3.	 Activez votre appareil Bluetooth®, et vérifiez qu’il est en mode de 
recherche.

4.	 Sélectionnez l’ « icône HR » depuis la liste d’appareils Bluetooth® 
découverts sur votre téléphone mobile. Une fois l’appariement réussi, le 
témoin à DEL bleu s’arrêtera de clignoter.

5.	 Vous pourrez alors écouter votre musique. Si vous recevez un appel 
téléphonique,  la musique sera interrompue jusqu’à ce que vous 
raccrochiez le téléphone.

6.	 Ajustez le volume en appuyant sur les boutons « Volume - » et « Volume + ».
7.	 Pour éteindre le haut-parleur, appuyez sur le « bouton MARCHE/ARRÊT. » 

Conseil : La prochaine fois que vous mettrez le haut-parleur en MARCHE, il 
se connectera automatiquement, tant que la fonction Bluetooth® sera activée 
sur votre appareil audio.
Lors de la déconnexion du haut-parleur lorsqu’il est apparié, le témoin à DEL 
bleu  clignotera, et le haut-parleur passera en mode d’appariement; si aucun 
appareil n’est apparié dans les 5 minutes, le témoin à DEL s’éteindra.

MODE DE SON
Vous pouvez choisir différents modes de son en appuyant sur le bouton 
« Sound Mode ».

mode DEL
Normal ARRÊT

Ambiant 3D Vert

Basses profondes Orange

APPARIEMENT PAR CONNEXION CCP À TOUCHE UNIQUE
1.	 Activez la fonction CCP sur votre appareil.
2.	 À l’aide de votre appareil CCP, touchez le logo CCP sur le haut-parleur.
3.	 Confirmez la connexion CCP sur votre appareil, en fonction de l’appareil  
	 que vous utilisez. Consultez le manuel de votre appareil pour la compatibilité. 
4.	 Une fois l’appareil apparié, le témoin à DEL bleu s’arrêtera de clignoter.

RECHARGE
Ce haut-parleur est équipé d’une pile rechargeable Li-lon intégrée. Effectuez 
la recharge complète du haut-parleur avant la première utilisation. Chargez le 
haut-parleur de la façon suivante :
1.	 Branchez l’une des extrémités du câble de charge USB inclus sur la prise 

micro USB du haut-parleur, puis branchez l’autre extrémité du câble 
USB sur un port disponible sur votre ordinateur, ou sur l’adaptateur 
d’alimentation de 5 V/1A (vendu séparément).

2.	 Le témoin à DEL orange s’allumera. Lorsque la pile est pleinement 
chargée, le témoin à DEL orange s’éteindra. 

3.	 Il faudra compter 4 heures pour effectuer la charge complète  du haut-
parleur depuis un port USB d’ordinateur.

Conseil : Lorsque la pile est faible, le haut-parleur passera en mode 
d’économie d’énergie. 

ÉTAT MARCHE ARRÊT

Chargement en 
marche « ON »

Normal Vert

Mode de pile 
faible Vert clignotant
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arrêt « OFF »

Normal Orange
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faible
Orange 

clignotant

Charge complète DEL s’éteint

ENTRÉE « LINE-IN »
1.	 Utilisez le câble 3,5 mm fournis pour connecter le haut-parleur 

directement avec votre appareil.
2.	 Appuyez sur le bouton « INPUT » jusqu’à ce que le témoin à DEL orange 

s’allume.

ENTRÉE POUR ORDINATEUR (PC-IN)		
1.	 Utilisez le câble USB fournit pour connecter le haut-parleur directement à 	
	 votre ordinateur.




